
Полугодишњи извештај Друштва језика за друго полугодиште 

 

У другом полугодишту чланови Друштва језика су се четири  пута састали и то 28.2.2022, 

28.03.2022, 30.05.2022. и  01.07.2022. 

Активности на првом састанку у другом полугодишту 

Присутни су сви наставници : Маја Станковић, Виолета Пејчић Станојевић и Валентина 

Антић-руководилац уживо, а Снежана Крстић Томић, Ирина Серафимовић и Марија 

Поповић путем вибер групе. Седница је одржана 28.02.2022. у Сићеву у 13.00. 

Дневни ред: 

1.Припрема и благовремена најава угледних часова у другом полугодишту 

2. Обележавање Дана виноградарства и Дана заљубљених 

3. Одржавање школских такмичења и анализа резултата и предлог мера за бољи успех и 

мотивацију 

4. Реализација часова са применом наученог на семинарима 

5. Обележавање Дана матерњег језика 

6. Учешће на општинском такмичењу 

7. Разно 

1. Наставници ће благовремено најавити угледне часове у другом полугодишту. 

2. У Сићеву у Дани виноградарства обележени као и Дан заљубљених 10.02. 

Направљен је пано, израђен у програму Genialy и Power Point презентација за Дан 

заљубљених. Сарадници су учествовали у изради честитки Мирјана Живковић и 

Марија Петковић. А ученици 7. и 8. разреда су правили презентације о Светом 

Трифуну и Светом Валентину. Такође су писали и саставе на дате теме. У 

Островици је обележено дан касније 11.02. 



3. Ове године су са школског ученици ишли на општинска такмичења из српског 

језика и књижевности. На такмичењу из књижевности учествовали су Сава 

Дејановић. ученик седмог разреда и Љубица Живковић, ученица осмог разреда. На 

такмичењу из језика учествовао је Јован Станковић, ученик осмог разреда. 

4. Реализација часова са применом наученог на семинарима ће тек бити у наредном 

периоду и биће благовремено најављена. 

5. Дан матерњег језика је 21.фебруара одржала сарадница Мирјана Живковић као 

јавни час у Островици. 

6. Учешће на општинском такмичењу је спојено са трећом тачком школска 

такмичења , јер су се ти ученици са школског пласирали на општинско. 

7. Сарадница Мирјана Живковић је на нивоу школе реализовала јавни час 

"Национални дан књиге" и тиме реализовала активност "Читајмо гласно". 

 

2. Активности на другом састанку у другом полугодишту 
 

Присутни су сви наставници : Маја Станковић, Виолета Пејчић Станојевић и 

Валентина Антић-руководилац уживо, а Снежана Крстић Томић, Ирина 

Серафимовић и Марија Поповић путем вибер групе. Седница је одржана 28.03.2022. 

у Сићеву у 13.00. 

Три члана су уживо присутна, а три члана укључена преко вибер групе. 

 

1. Организација припремне наставе за полагање завршног испита 

2. Анализа реализације часова допунске, додатне наставе и секција и предлог мера 

за побољшање рада. 

3. Учешће на општинском такмичењу 

4. Приказивање примера добре праксе прилагођавања захтева учења 

индивидуалним карактеристикама ученика 

5. Припрема за фестивал "Наук није баук" 

6. Тематска настава 

7. Разно 

 

1. Припремна настава се реализује по утврђеном распореду. 

2. Часови додатне, допунске и часови секције се одвијају по распореду. 



Потребно је да ученици редовно долазе на часове. 

3. На општинском такмичењу су учествовали: из књижевности Сава Дејановић, 

ученик 7.разреда и Љубица Живковић, ученица 8.разреда. На такмичењу из 

језика учествовао је Јован Станковић, ученик 8.разреда. Даље се за окружно 

такмичење нису пласирали. 

4. Није било приказивања примера добре праксе прилагођавања захтева учења 

индивидуалним карактеристикама ученика. 

5. Ове године се због епидемиолошке ситуације не одржава фестивал " Наук 

није баук". 

6. Тематска настава била је везана за воду. Дату тему наставници реализују кроз 

наставне јединице у току марта и априла. За 8. март су ученици читали стихове 

посвећени жени и мајци и израђивали честитке уз помоћ наставника ликовног и 

технике и технологије и ту смо имали и корелацију предмета и тематску 

наставу. 

7. Није било дискусије. 

 

3. Активности на трећем састанку у другом полугодишту 
 

                Присутни су сви наставници : Маја Станковић, Виолета Пејчић Станојевић и 

Валентина Антић-руководилац уживо, а Снежана Крстић Томић, Ирина Серафимовић и 

Марија Поповић путем вибер групе. Седница је одржана 30.05.2022. у Сићеву у 13.00. 

Три члана су уживо присутна, а три члана укључена преко вибер групе. 

 

Дневни ред: 

1. Обележавање Дана сећања на Доситеја Обрадовића, великог српског просветитеља и 

првог српског министра просвете 

2. Анализа успеха и постигнућа ученика на крају III класификационог периода и предлог 

мера за побољшање рада 

3. Анализа успеха ученика на пробном тесту и мере за бољи успех на завршном испиту 

4. Обележавање Ускрса 

5. Подршка ученицима у учењу 

6. Активности поводом обележавања Дана жалфије 

7. Процена реализације и ефеката пројектне наставе и мере за побољшање пројектне 

наставе 

8. Анализа реализованих угледних часова у оквиру Већа и мере за побољшање 

9. Анализа примене Протокола о оцењивању ученика и мере побољшања 

10. Обележавање Дана словенске писмености 

11. Разно 

 

1. Ученици су имали истраживачке задатке везане за Доситеја Обрадовића, које су 

презентовали на заједничком часу. 

2. Успех свих ученика из језика на крају III класификационог периода је позитиван. 

Уколико је потребно наставници ће организовати и повећати број допунских часова 

до краја школске године. 

3. Пробни завршни испит је показао да су ученици у већој мери овладали 

досадашњим градивом и да треба наставити даљи рад. 



4. Ученици су писали саставе у вези обележавања Ускрса, израђивали предмете 

везане за Ускрс у оквиру Задруге и имали су потрагу за јајима. 

5. За ученике је организована подршка у учењу сваког радног дана, а они могу 

долазити по потреби. 

6. Дани жалфије и ђачка екскурзија су се поклопиле, па је мањи број ученика ове 

године учествовао у манифестацији. Ученици су са наставницом енглеског језика 

учествовали у продајној изложби и презентовању школе. 

7. Интердисциплинарни час-пројекат у настави обележен је у Островици 23.05, а у 

Сићеву 26.05. Дан пчела је наставница енглеског језика Маја Станковић имала у 

виду корелације наставних садржаја са наставницом биологије Маријом Станковић. 

Као мере за побољшање је препорука што чешће изводити часове овог типа. 

8. У овом периоду није било угледних часова у оквиру Већа. 

9. Протокол о оцењивању се поштује. 

10. Дан словенске писмености обележен је презентацијом, израдом паноа и 

разговором са ученицима. 

11. Није било дискусије. 

 

            Активности на четвртом састанку у другом полугодишту 
 

1. Усвајање записника са претходног састанка. 

2. Анализа постигнутих резултата са такмичења и мере за мотивацију ученика 

3. Анализа успеха и постигнутог знања на крају другог полугодишта 

4. Сумирање резултата рада допунске, додатне и припремне наставе и секција 

5. Анализа стручног усавршавања наставника и мере побољшања 

6. Анализа остварености плана и програма стручног већа у школској 2021/2022. и мере 

побољшања рада 

7. Израда предлога плана рада стручног Већа за наредну школску годину 2022/2023. 

8. Разно 

 

1. Записник са претходне седнице је једногласно усвојен. 

2. Предметни наставници српског језика и књижевности Виолета Пејчић Станојевић и 

Снежана Крстић Томић поднеле су извештај о резултатима такмичења ученика. 

Ученици Сава Дејановић и Љубица Живковић су учествовали из књижевности на 

општинском такмичењу, а ученик Јован Станковић је учествовао из српског језика. 

Даље се нису пласирали. 

3. Истакнуто је да из предмета српског језика и књижевности и страних језика нема 

недовољних оцена. 

4. Допунска, додатна и припремна настава и секције одржане су по планираним 

часовима. 

5. Наставници су се у току школске године усавршавали и у установи и ван установе 

највише кроз оnline семинаре и вебинаре, а као мере за побољшање и даље пратити и 

учествовати у актуелним вебинарима и семинарима. 

6. Стручно веће је редовно одржавало састанке били су у сталном контакту и 

консултовању. Констатовано је да је наставни план и програм у потпуности 

реализован. 



7. Током августа месеца израдиће се нови план за школску 2022/2023. 

8. Сви ученици су изашли на завршни испит и остварили запажене резултате.   

 

                      

                                                                                Руководилац већа 

 

                                                                                       Валентина Антић 

 
 
 

 


